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DATUM 18‑03‑2024 
DOCUMENTNUMMER UTSP-1400676291-5424 
VAN Berbel Ferwerda 

TELEFOONNUMMER +31652769715 
E-MAILADRES berbel.ferwerda@provincie-

utrecht.nl 
DOMEIN/OPGAVE SGU 
TEAM TSG 

Geachte meneer  
 
Hartelijk dank voor uw mail over de Toekomststoel Grootouders voor het Klimaat. 
 
Op 19 april 2023 hebben de Grootouders voor het Klimaat de Toekomststoel 
aangeboden aan de commissaris van de Koning. De stoel heeft een mooie plek 
gekregen op de 16e verdieping van het Provinciehuis. Dat is de verdieping waar het 
College van Gedeputeerde Staten zit. Het college, de ambtenaren en de bezoekers 
kunnen zo elke dag de stoel zien. 
 
Oók op 19 april 2023 hebben de Provinciale Staten tijdens de Statenvergadering de 
Motie Toekomststoel, de zetel van toekomstige generaties unaniem aangenomen. In 
de motie worden Gedeputeerde Staten verzocht: 
 
• Om samen met de leden van PS de onbezette 50e zetel in de statenzaal, voor de huidige bestuursperiode te 
benoemen als Toekomststoel, de zetel van de toekomstige generaties; 
• Deze stoel voor de toekomstige generaties te markeren met een Toekomststoel loper, gemaakt van gerecycled 
vilt;  
• Om bezoekers aan de statenzaal te wijzen op het belang van de Toekomststoel;  
• Om samen met PS deze zetel te beschouwen als een geheugensteun bij besluitvorming, bedoeld om altijd 
rekening te houden met de leefomgeving van toekomstige generaties. 
 
Naar aanleiding van de motie wordt nu elke Statenvergadering de 50e zetel gemarkeerd als Toekomststoel. 
Daarnaast is er een werkgroep vanuit de Staten ingesteld. De werkgroep Toekomststoel stelt zich als doel de 
Toekomststoel meer concrete invulling te geven. Eén van de zaken waarmee de werkgroep bezig is, is het 
organiseren van een bijeenkomst voor Statenleden, collegeleden en ambtenaren met als doel meer bewustzijn te 
creëren over de gevolgen van beleid bij toekomstige generaties. Daarnaast is de werkgroep aan het kijken of er 
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meer mogelijkheden zijn in het kader van jongerenparticipatie. Dit doet zij in overleg met de bestuurders en de 
organisatie. 
 
De toekomst en jongeren is een belangrijk onderwerp dat binnen de provincie speelt. De commissaris van de 
Koning heeft dat ook aangegeven in zijn Nieuwjaarstoespraak. Daarnaast komt het onderwerp regelmatig terug in 
Statenvoorstellen en debatten. Dit wordt allemaal vastgelegd in het Staten Informatie Systeem dat openbaar 
toegankelijk is. 
 
In april is het een jaar geleden dat u de Toekomststoel heeft aangeboden aan de commissaris van de Koning. U 
geeft in uw brief aan dat u daar graag over in gesprek gaat. ‘Praten met de Staten’ zou daar een mooi moment voor 
zijn omdat het u en anderen de ruimte geeft om met de Staten in gesprek te gaan. Na het zomerreces, in 
september, zal de eerste Praten met de Staten plaatsvinden. U bent van harte uitgenodigd hieraan deel te nemen. 
Mocht u hier interesse in hebben, dan kunt u contact met opnemen met de Statengriffie. Tot aan de zomer is er ook 
nog de mogelijkheid om in te spreken bij de Statencommissie.  
 
Ik hoop u hiermee voldoende geïnformeerd te hebben. 
 
 
Met vriendelijke groet, 
 
 
 
Mr. C.A. Peters, 
Statengriffier 
 
 
 
 
 
 




